

Guvernul a aprobat majorarea cu 10% a salariului minim brut garantat în plata, de la 1 octombrie

Guvernul a aprobat, joi, majorarea, de la 1 octombrie, cu 10% a salariului minim brut garantat în plata, de la 3.000 lei, la 3.300 lei, a anunțat purtătorul de cuvânt al Executivului, Mihai Constantin.

"Astăzi, prin Hotărâre de Guvern, Executivul a stabilit ca de la 1 octombrie 2023 salariul minim brut pe țară garantat în plată să crească la 3.300 lei lunar, de la 3.000 lei cât este în prezent. Este o creștere de 10% de care vor beneficia 1.867.000 de salariați", a precizat Constantin.

El a menționat că măsura va avea impact asupra mai multor sectoare de activitate, îndeosebi în domeniile transporturi, comerț și IMM-uri.

Întrebat care va fi majorarea salariului minim net, Mihai Constantin a precizat: "Salariul minim brut garantat în plată a crescut cu 10% și calculele Ministerului Muncii arată că net asta înseamnă o plată de salariu minim net 2.079 lei, o creștere cu 181 lei față de prezent. (...) Sunt datele actuale care vin de la Ministerul Muncii, initiatorul acestui proiect de act normativ".